
 
 
 
 

MØTEREFERAT  
Arbeidsutvalgsmøte 23/01 

 
 Dato: 11.01.2023 - Møtetid: 12.00 Møtested: Møterommet/Teams 

 
 
Til: Arbeidsutvalget 
 Studentrepresentantene i Styret 
 Kontrollkomiteen 
 
Til stede: Morten Eidsvaag Althe, Ida Austigård Ødegård, Erik Johansen, Ole-

Markus Simonsen, Ingunn Hatlehol Andreassen og Kristian Karlsby 
 
Observatører: Roar Høiby Brakstad (NTNU-styret) og Emilie Faarup Storvik (NTNU-

styret), Håkon Gravem Isaksen (KK) 
 
Referent: Hege Hoem Spjøtvold 
 

O-sak 01/23 Orienteringer i arbeidsutvalget 
Tatt til orientering. 
 

O-sak 02/23  Orienteringer fra styrerepresentantene 
Tatt til orientering. 
 

AU-sak 01/23 Oppnevning av studentrepresentant til hovedbrukergruppe 
for campussamling ved NTNU 

Emilie Faarup Storvik innledet i saken. 
 
Kandidater: 
Ida Austigård Ødegård 
 

Votering:  
Ida Austigård Ødegård ble valg ved akklamasjon 

Vedtak 
«Ida Austigård Ødegård ble oppnevnt til hovedbrukergruppe for campussamling ved 
NTNU ved akklamasjon.» 
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AU-sak 02/23 Oppnevning av Studentenes valgstyre   
Emilie Faarup Storvik innledet i saken. 
 
Kandidater: 
Roar Høiby Brakstad 
Emilie Faarup Storvik 
Kristian Karlsby 
 

Votering:  
Roar Høby, Kristian Karlsby og Emilie Storvik ble valg ved akklamasjon 

Vedtak 
«Roar Høiby Brakstad, Emilie Faarup Storvik og Kristian Karlsby ble valgt inn i  
studentenes valgstyre ved akklamasjon.» 
 
 
 

AU-sak 03/23 Oppnevning av studentrepresentant til ansattprisen for 
utdanningskvalitet 
Erik Johansen innledet i saken. 
 
Kandidater: 
Anders Lie Hagen 

Votering:  
Anders Lie Hagen ble valg ved akklamasjon 

Vedtak 
Anders Lie Hagen ble oppnevnt til ansattprisen for utdanningskvalitet ved 
akklamasjon.» 
 
 

AU-sak 04/23 Diskusjon – Arbeidsprogrammet for Studenttinget 2023 
Erik Johansen innledet i saken 
 
Saken ble diskutert, og noen av tingene som ble diskutert var: 
-skal vi ha samme oppbygging som tidligere? 
-skal vi korte ned litt å ha mer konkrete punkt? 
-skal vi ha et eget punkt på bærekraft, eller skal det implementeres i de andre 
punktene? 
-Skal vi få inn noen saker som er aktuelle i sektoren nå? 
-Skal vi ha inn litt mer organisatorisk for å få mer gjennomslagskraft internt i 
studentdemokratiet ved NTNU? 
-Skal vi ha inn litt mer om valg og valgsystem for å gjøre det litt mer bærekraftig? 
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Det ble enighet om å kutte bærekraft som eget punkt og implementere det i de andre 
punktene. Det ble også en enighet om å forsøke å få arbeidsprogrammet litt kortere 
og mer konkret. De ulike bolkene ble fordelt og et utkast skal være klart til neste AU-
møte. 
 

Eventuelt 
-Ole-Markus inviterte ledergruppa til Nyttårsball i Ålesund den 21. januar. 
-Morten lurte på om de stedlige lederne hadde lyst til å være med på U5-samling i 
Tromsø? 
-KK orienterte om at det snart er valg av nytt KK, og at AU må tenke på kandidater. 
-Morten lurte på om vi kunne kjøre AU-møtene på onsdager fram til nytt KK er valgt. 
Det ble enighet om det.  
 

 

Ris og ros 
Tatt til etterretning. 
 
 
Møtet ble avsluttet kl. 13.15 
 
 
Morten Eidsvaag Althe/s/     Hege Hoem Spjøtvold/s/ 
Leder        Referent 
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